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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzatának 
Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottsága 
 

Jegyzőkönyv 
készült a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság 2024. január 29-én 

14.30 órakor megtartott rendes nyílt üléséről 
 

Ülés helye:  Polgármesteri Hivatal – Bakáts tér 14. 
II. emeleti ülésterem  

 
Jelen vannak:  Kállay Gáborné elnök, 
   Árva Péter, 

Kádár Gábor, 
Pityó László, 
Szoboszlay Balázs, 
Takács Krisztián (igazoltan távol), 
Takács Máriusz tagok. 

 
Hivatal részéről: 
Reiner Roland alpolgármester, Dr. Ruzsits Ákos Jenő aljegyző, Romhányi Ildikó irodavezető, Nehéz Jenő 
informatikus, Fábián Beatrix jegyzőkönyvvezető. 
 
Meghívottak: Czakóné Dobó Krisztina – a FIÜK vezetője, Flender Éva – könyvvizsgáló, Bázsa-Mosó László,  
FESZGYI általános igazgató-helyettesE, Dobák Kiss Tímea, Lombos Petra, Ódor Terézia - a FESZGYI 
munkatársai, Keresztesi Krisztina Dóra – a FIÜK képviselője, Pataki Márton FEVI Zrt. vezérigazgatója. 
 
Kállay Gáborné: Köszöntöm a Bizottság megjelent tagjait. Köszöntöm vendégeinket, a Hivatal dolgozóit, Igazgató 
Urat, Vezérigazgató Urat. Megállapítom, hogy a Bizottság 5 fővel határozatképes, az ülést 14.34 órakor megnyitom. 
Kérem, szavazzunk a napirendről. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottsága napirenddel kapcsolatban az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 3/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
Napirend: 
 
1./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés rendelete (II. forduló) 

10/2024., 10/2-4/2024. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 

(egyfordulóban) 
9/2024., 9/2-3/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
3./ A FEV IX. Zrt. 2024. évi üzleti terve 

11/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina megbízásából Pataki Márton, az igazgatóság elnöke 

 
4./ Döntés a Fővárosi Szolidaritási Alap 2023 felhívására történő pályázatok benyújtásáról 

15/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
                   (6 igen, egyhangú) 
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A szavazásban 6 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Kádár Gábor Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Pityó László Igen 
Szoboszlay Balázs Igen 
Takács Máriusz Igen 
Takács Krisztián Távol 
 
 
NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 
 
1./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés rendelete (II. 
forduló) 

10/2024., 10/2-4/2024. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Megláttam a FIÜK részénél, hogy a Kultúrosztagnak a tetőjavítása még 13 millió forintba fog 
kerülni, ami egy picit megütötte a szemem, hogy nagyságrendileg elég nagy összegnek tűnik. Mi az, amit még, 
ennyi pénzért nekünk csinálni kell? 
 
Czakóné Dobó Krisztina: A Kultúrosztag, ami a tűz során leégett ott, nemcsak a tetőjavításról van szó, hanem a 
teljes belsejét tégláig le kell kaparni a vakolatot, és újra kell csinálni mindent, sőt a csempe is lejött bent a penész 
és a nedvesség hatására. A tetőt mi nem csináljuk, mi a külső héjalást csináljuk, illetve a belső teljes átalakítást, 
és azt még nem tudjuk, hogy a vezetékek milyen állapotban vannak a falban. 
 
Kállay Gáborné: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az 10/2024. sz. előterjesztés 1. határozati 
javaslatáról. Itt a kötelezettségvállalásról szavazunk, arról, hogy a kötelezettségeinket a melléklet szerint állapítjuk 
meg. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 4/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 10/2024. számú – ” Budapest 
Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés rendelete (II. forduló)” című – 
előterjesztés 1. határozati javaslatát. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (4 igen, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 6 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Kádár Gábor Igen 
Pityó László Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Szoboszlay Balázs Tartózkodott 
Takács Krisztián Távol 
 
Kállay Gáborné: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az 10/2024. sz. előterjesztés 2. határozati 
javaslatáról. Ez az óvodák, bölcsődék, óvodai dolgozók, technikai munkatársak béréhez való hozzájárulás.  
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PEB 5/2024. (I.29.) sz. 
Határozat 

A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 10/2024. számú – ” Budapest 
Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés rendelete (II. forduló)” című – 
előterjesztés 2. határozati javaslatát.” 

(3 igen, 3 tartózkodás) 
A szavazásban 6 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Pityó László Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kádár Gábor Tartózkodott 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Szoboszlay Balázs Tartózkodott 
Takács Krisztián Távol - 
 
Kállay Gáborné: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az 10/2024. sz. előterjesztés döntési javaslatáról, 
tulajdonképpen arról, hogy elfogadásra javasoljuk a Képviselő-testületnek a 2024 évi költségvetésről szóló 
rendeletünket. 
 
PEB 6/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 10/2024 és 10/4/2024. számú 
– ” Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés rendelete (II. forduló)” 
című – előterjesztés döntési javaslatát.” 

 (3 igen, 3 tartózkodás) 
A szavazásban 6 bizottsági tag vett részt: 
 
Kádár Gábor Igen 
Pityó László Igen 
Takács Máriusz Igen 
Árva Péter Tartózkodott 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Szoboszlay Balázs Tartózkodott 
Takács Krisztián Távol 
 
Kállay Gáborné: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az 10/2024. sz. előterjesztés 3. határozati 
javaslatáról. Ebben a FEV IX-ről, a FESZOFE-ról, a Média Non-profittal és a FESZ-szel való ellátási szerződésről 
döntünk.  
 
PEB 7/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 10/2024. számú – ” Budapest 
Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés rendelete (II. forduló)” című – 
előterjesztés 3. határozati javaslatát. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (4 igen, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 6 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Kádár Gábor Igen 
Pityó László Igen 
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Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Szoboszlay Balázs Tartózkodott 
Takács Krisztián Távol 
 
 

2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 

(egyfordulóban) 
9/2024., 9/2-3/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Kállay Gáborné: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 9/2024. és 9/3/2024. sz. előterjesztések 
határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 8/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 9/2024. és 9/3/2024 számú – 
”Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban)” című – előterjesztéseket. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (4 igen, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 6 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Kádár Gábor Igen 
Pityó László Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Szoboszlay Balázs Tartózkodott 
Takács Krisztián Távol 
 
 
3./ A FEV IX. Zrt. 2024. évi üzleti terve 

11/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina megbízásából Pataki Márton, az igazgatóság elnöke 

 
Kállay Gáborné: Itt van körünkben Vezérigazgató Úr. Kíván-e hozzászólni? Nem. Eléggé úgy tűnik, hogy nagyon 
sürgős volt, hogy ez valamilyen oknál fogva már most, januárban elénk kerüljön. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, 
szavazzunk a 11/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 9/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 11/2024. sz. – ”A FEV IX. Zrt. 
2024. évi üzleti terve” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (4 igen, 2 nem) 
A szavazásban 6 bizottsági tag vett részt: 
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Árva Péter Igen 
Kádár Gábor Igen 
Pityó László Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Nem 
Szoboszlay Balázs Nem 
Takács Krisztián Távol 
 
 
4./ Döntés a Fővárosi Szolidaritási Alap 2023 felhívására történő pályázatok benyújtásáról 

15/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Kállay Gáborné: Itt a Ferencvárosi Szociális és Gyermekjóléti Intézmények két pályázatáról döntünk, hogy 
benyújtásra kerüljenek ezek a pályázatok.  
 
Takács Máriusz: Nem tudom, hogy az előterjesztő képviseletében van-e valaki jelen. Ha van, akkor válaszol, ha 
nincs, akkor nem fog válaszolni. Nekem itt a benyújtandó pályázatok közül az elsőhöz lenne az a kérdésem, hogy 
tényleg azt gondoljuk-e, hogy a legkiszolgáltatottabbak, a legnagyobb szegénységben élők, akik vélhetően nem a 
mindennapi mobiltelefon legnagyobb felhasználóinak egy applikációval fogunk-e tudni segíteni? Szerintem pont az 
a probléma, hogy a hozzáférhetősége ennek nagyon kicsi lesz. 
 
Bázsa-Mosó László: Igen, ez egy nagyon jó kérdés, és köszönöm szépen, hogy feltette. Nagyon fontos, 
szeretném kiemelni, hogy nemcsak ennek a célcsoportnak tervezzük az applikáció kidolgozását, és természetesen 
úgy szeretnénk ezt az applikációt majd működtetni, kidolgozni, hogy a lakosságot, illetve az ügyfeleinket bevonjuk. 
Azt tapasztaljuk, több szakmai egységtől az az információ érkezett vissza, hogy vannak ügyfeleink, kerületi lakosok, 
akik nincsenek tisztában azzal, hogy milyen ellátásokat lehet nálunk igénybe venni. Azt gondolom, hogy haladni 
kell a korral, a kollégáimmal egy teljes tervet dolgoztunk ki, hogy maga, amíg az applikáció piacra kerülne, a kerületi 
lakosok telefonjaira milyen módszerekkel, hogyan tudjuk őket bevonni, megkérdezni, mi az, amire szerintük 
szükség lenne. Igen, jó lenne elérni azt, hogy a családsegítőben a szociális munkásban, az idősellátásban dolgozó 
kollégáktól egyrészt ne az a kép legyen, hogy hú, ne menjünk a Gyermekjólétibe, mert elveszik a gyerekeket, 
hanem valós szociális segítségnyújtást tudjunk adni. A kérdés olyan szempontból jó, hogy nem feltétlenül az 
okostelefonba fognak fektetni, viszont maga a pályázat tartalmaz olyan elemeket is, ahol köztéri WIFI hotspotokat 
is szeretnénk létesíteni a már meglévő mellett, és ifjúságsegítőként azt kell, hogy mondjam, hogy igen, és nagyon 
sokan a fiatalok közül a Nike cipőt és a telefont előbb preferálják, mint másra költeni. 
 
Kállay Gáborné: Ez komoly, hogy 76 főt kérdeztek meg, és ebből vontak le bizonyos következtetéseket?  
 
Bázsa-Mosó László: Ez a 76 fő a mi ügyfélkörünkből van. Az idő rövidsége miatt több kérdőívet nem tudtunk 
felvenni. Nyilván tisztában vagyok vele, hogy ez nem egy reprezentatív felmérés, viszont ezt szeretném 
továbbfolytatni, hogyha eljutunk oda a pályázati szakaszban, ahol a lakosokat, illetve az ellátottainkat bevonjuk, 
úgyhogy ezt tovább szeretnénk folytatni. Nyilván a 76 fő egy halvány képet ad arról, hogy mennyire tudják 
használni, hányan használják az okostelefont. Hallottak-e QR kódról, szívesen vennék-e azt, hogy ha egy ilyen 
applikáció kidolgozásra kerülne, mennyire lenne hasznos számukra.  
 
Kállay Gáborné: Ez a pályázat most tulajdonképpen nem arról szól, hogyha jól értem, hogy itt most felmérést 
végezzenek arról, hogy szükséges-e ez a QR kódos tájékoztatás, vagy sem, hanem arról, hogy ezt most meg 
fogják csinálni, ezt a QR kódos tájékoztatást. Nekem viszont erőteljesen az a tapasztalatom, hogy elsősorban az 
idős emberek azok, akiknek a nagy része szociálisan rászorult, és bizonyos szolgáltatásokról abszolút nincsen 
információjuk, és azt gondolom, hogy továbbra sem lesz, mert nem fogják tudni használni, mert örülnek, hogyha 
az egyszerű telefont tudják kezelni, nemhogy egy mobilapplikációs rendszerhez hozzá tudjanak férni. Hogy őszinte 
legyek, nem nagyon bízom a nagy sikerében. A fiatalok számára nyilván, de a fiatalok bárhol hozzá tudnak jutni 
azokhoz az információkhoz, amik itt a kerületben lehetőségek. Nem vagyok semmi jónak az elrontója, csak így 
felmerülnek bennem ilyen kérdések. Nem érzem megalapozottnak egyik pályázatot sem, főleg amiatt, hogy azt 
látom, hogy azt látom, hogy a pályázati pénzek nagy része az tulajdonképpen munkabér formájában fog landolni. 
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Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 15/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. A két pályázatról 
egyben van a döntés. Döntsünk egyben a két pályázat beadásáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 10/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 15/2024. sz. – ”Döntés a 
Fővárosi Szolidaritási Alap 2023 felhívására történő pályázatok benyújtásáról” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (4 igen, 1 nem, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 6 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Kádár Gábor Igen 
Pityó László Igen 
Takács Máriusz Igen 
Szoboszlay Balázs Nem 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Takács Krisztián Távol 
 
Kállay Gáborné: Köszönöm szépen mindenkinek a megjelenést. További szép napot kívánok mindenkinek, az 
ülést 14.49 órakor bezárom.  
 
 

k.m.f. 
 
 
 

                    Kállay Gáborné 
                          elnök 
Szoboszlay Balázs 
bizottsági tag 
 
 
 
Fábián Beatrix 
jegyzőkönyvvezető 
 


